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  - Slab je fudbal sada kod nas, opao je kvalitet igre totalno, barem po meni.   Mislim da je glavni
problem to što nam mladi igrači odlaze prerano u inostranstvo da igraju za druge. Već kao vrlo
mladi oni su nam na neki način oduzeti i onda samim tim posle slabije igraju za reprezentaciju.
Nadam se da će se to izmeniti.
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